

NOTIS PERLINDUNGAN DATA PERIBADI

Kepada para pelanggan/pengedar/rakan-rakan peniaga/penjual/pembekal/penyedia perkhidmatan NEC,

NEC menghormati dan bersedia untuk melindungi Data Peribadi anda.

Tujuan Notis Perlindungan Data Peribadi adalah untuk membawa perhatian anda kepada amalan dan dasar-dasar yang berhubungkait dengan pengumpulan, pemprosesan, pengendalian data peribadi anda mengikut Akta Perlindungan Data Peribadi 2010 ("Akta") yang berkuatkuasa sejak 15 November 2013.

"Data Peribadi" merujuk kepada maklumat mengenai individu yang boleh dikenal pasti termasuk nama, jawatan, nama syarikat, maklumat perhubungan, alamat emel serta sebarang data peribadi lain yang diperlukan untuk Tujuan (seperti yang dinyatakan dalam perenggan 4 di bawah).

Adalah dimaklumkan bahawa maklumat peribadi anda mungkin digunakan untuk tujuan-tujuan berikut, termasuk tetapi tidak terhad kepada ("Tujuan"):-

1. penilaian dan pemprosesan sebarang pendaftaran dan/atau permohonan yang telah anda kemukakan kepada NEC;
2. pemprofilan anda dan/atau syarikat anda sebagai pelanggan / pengedar / rakan-rakan peniaga / penjual / pembekal / penyedia perkhidmatan termasuk tetapi tidak terhad kepada sebarang pemeriksaan latar belakang kewangan atau permarkahan kredit;
3. pengurusan dan pentadbiran akaun anda demi untuk melaksanakan / menjalankan transaksi / aktiviti perniagaan kami;
4. pengendalian transaksi perniagaan / komersial / perolehan antara Kumpulan (sebagaimana yang ditakrifkan selepas ini) bersama anda dan/atau syarikat anda;
5. pelaksanaan, penyempurnaan dan penghantaran produk / perkhidmatan kepada anda, di dalam atau di luar negara;
6. berkomunikasi dengan anda termasuk tetapi tidak terhad kepada:
 - i. pengiklanan dan pemasaran produk serta perkhidmatan NEC kepada anda;
 - ii. menjawab pertanyaan anda atau membuat pertanyaan;
 - iii. menjalankan analisis statistik dan/atau kajian kepuasan pelanggan untuk meningkatkan quality produk dan perkhidmatan NEC;
7. memastikan urusan-tadbir korporat, pematuhan, keselamatan, pencegahan penipuan;
8. mempertahankan atau melanjutkan mana-mana hak kontrak kami dengan anda; dan/atau
9. lain-lain tujuan pengurusan yang berkaitan dengan perkara di atas serta sebagaimana yang dikehendaki undang-undang, termasuk, komunikasi dengan kastam dan pihak berkuasa atau pematuhan perintah mahkamah.

Data Peribadi yang diperolehi dan disimpan oleh NEC merangkumi maklumat yang diberikan oleh anda dalam urusan lalu dengan NEC dan / atau mungkin diberikan oleh anda pada masa akan datang melalui penjualan / penggunaan produk / perkhidmatan yang diberikan oleh atau kepada NEC, melalui penggunaan laman web NEC, daripada akses anda ke premis / kemudahan NEC dan/atau sebagaimana yang boleh dipungut oleh NEC.

Di mana Data Peribadi dinyatakan sebagai wajib, NEC tidak akan bertanggungjawab akan sebarang penangguhan ataupun kelewatan perkhidmatan servis jikalau penangguhan ataupun kelewatan tersebut adalah akibat dari kegagalan dari pihak kamu untuk menyediakan Data Peribadi yang wajib. Adalah menjadi tanggungjawab anda untuk memastikan bahawa semua Data Peribadi yang diserahkan kepada NEC dan disimpan oleh NEC adalah tepat, tidak mengelirukan, dikemaskini dan lengkap dalam semua aspek.

Selanjutnya, NEC berhak meminta bantuan anda untuk mendapatkan persetujuan dari pihak ketiga yang mana Data Peribadi mereka dibekalkan oleh anda kepada NEC dan anda bersetuju akan menggunakan usaha terbaik anda untuk memperoleh persetujuan tersebut.

NEC adalah dibenarkan mendedahkan Data Peribadi ini kepada kumpulan syarikat NEC ("Kumpulan") serta kepada pembekal, penyedia perkhidmatan dan rakan perniagaan NEC, sama ada terletak di Malaysia ataupun di luar negara, yang terlibat dalam penunaian permintaan anda atau perkhidmatan dan / atau produk yang dikontrakkan.

NEC juga ingin memaklumkan bahawa NEC juga memperoleh khidmat luar dari pihak ketiga bagi fungsi / urusan dalaman NEC, samada di dalam Malaysia atau di luar negara, termasuk tetapi tidak terhad kepada invois dan penghantaran penyata akaun, perkhidmatan pengangkutan, perkhidmatan teknologi, perkhidmatan gudang, dan lain-lain dimana pihak ketiga adalah terikat untuk mematuhi amalan dan dasar NEC yang berkaitan dengan pemprosesan dan pengekal Data Peribadi anda.

NEC ingin memberi jaminan bahawa selain daripada keadaan yang dinyatakan di sini dan untuk tujuan lain yang sah, NEC tidak akan berkongsi, menjual, menyewa dan / atau mendedahkan Data Peribadi anda kepada pihak ketiga yang tidak dibenarkan dari segi undang-undang yang terpakai kecuali kebenaran anda telah diperolehi.

Akta ini memberi anda hak-hak tertentu untuk mendapatkan akses kepada dan / atau untuk membetulkan Data Peribadi yang disimpan oleh NEC. Hak ini boleh dilaksanakan pada bila-bila masa, bagaimanapun, ingin dimaklumkan bahawa hak-hak anda boleh dihadkan menurut Akta, dalam keadaan terhad tertentu.

Sekiranya terdapat apa-apa perubahan dalam Data Peribadi anda, adalah menjadi tanggungjawab anda untuk menasihati dan mengemaskini Data Peribadi anda dengan NEC secara bertulis.

*** Notis Tambahan kepada penjual / pembekal / pembekal perkhidmatan**

Sila ambil perhatian bahawa NEC sebagai pengguna data hendaklah mematuhi peruntukan-peruntukan Akta tersebut. Sebagai sebahagian daripada langkah pematuhan ini dan sebagai pihak kontrak NEC ("Pihak Kontrak"), pemerhatian serta pematuhan anda atas Akta dan Notis Perlindungan Data Peribadi ini adalah penting, wajib dan adalah kemestian menurut kontrak, perjanjian dan tanggungjawab anda dengan NEC. Kamu adalah dikehendaki memastikan bahawa anda, pekerja/kakitangan anda, ejen, penasihat dan kontraktor bebas mematuhi peruntukan-peruntukan Akta dan Notis ini pada setiap masa.

Notis Perlindungan Data Peribadi ini boleh dipinda dari masa ke semasa. Sebarang pemindaan berkenaan Notis ini akan dimaklumkan melalui laman web NEC atau secara e-mel.

Dalam keadaan berlakunya sebarang konflik antara Notis Perlindungan Data Peribadi ini dalam Bahasa Inggeris ("Personal Data Protection Notice") dengan Notis Perlindungan Data Peribadi ini dalam Bahasa Malaysia yang sepadan dengannya, terma-terma Notis dalam Bahasa Inggeris akan mengatasinya.

Kami percaya bahawa anda erti dan bersetuju dengan terma-terma di atas berkenaan dengan pemprosesan dan pengendalian kami mengenai maklumat Data Peribadi anda. Jika anda tidak bersetuju kepada perkara di atas atau anda mempunyai sebarang pertanyaan mengenai Data Peribadi anda, sila hubungi kami di alamat yang disediakan di bawah:

Alamat Surat-menyurat:

NEC CORPORATION OF MALAYSIA SDN BHD

Suite 20-01, Level 20, The Gardens North Tower

Mid Valley City, Lingkaran Syed Putra

59200 Kuala Lumpur, Malaysia

Untuk Perhatian: Personal Data Protection Policy Unit

Tel No.: 603 – 2299 6322

Fax No.: 603 – 2299 6323

E-mel: pdpa2010@necmalaysia.com.my
